

168 *Relation de la Nouvelle France*,  
pour leur hyuer.

Mais on peut dire que tous ces avantages ne sont rien, au prix de la bonté de l'air qui y est si excellent, qu'il y a fort peu de malades en ce país; & on n'y peut quasi mourir, à moins qu'on ne meure par accident & de mort violente: & j'ay remarqué qu'en vn an que j'ay esté en Canada, il n'y est mort que deux personnes de mort naturelle, encore estoit-ce de vieillesse.

L'Hyuer dont on parle tant en Europe, pour sa violence & sa durée, m'y a paru plus supportable, que dans Paris. Le bois n'y cõuste rien qu'à le couper, à ceux qui ont des terres, lesquelles s'y distribuent gratuitement à ceux qui en demandent, & qui les veulent cultiuer. Tel en aura quatre &